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De website van de regionale omroep L1 berichtte1 vandaag over het stopzetten van de steun 
aan het reanimatieproject in Arcen, Lomm en Velden. Zoals bekend is het de SP er veel aan 
gelegen om dit project eerder in bredere zin voort te zetten, in de gehele gemeente Venlo, 
dan het project te stoppen.  
De SP-fractie heeft hiervoor in 2010 enkele moties ingediend en heeft er ook onlangs in de 
gemeenteraad nog aandacht voor gevraagd in het kader van het beleid rondom de 
Veiligheidsregio. De burgemeester deed toen de toezegging om het AED-project in de 
gehele gemeente uit te rollen. Erg vreemd en contraproductief om dan het contract met de 
Stichting Hartslag, dat het AED Alert netwerk beheert, te beëindigen. 
 
Voor de SP aanleiding tot het stellen van de volgende raadsvragen: 
 

1. Klopt het bericht1 op de website van L1 dat stelt dat u voornemens bent om voor het 
project AED Alert in Arcen, Lomm en Velden de financiering te stoppen? 
Zo ja, is er dan een indicatie dat de provincie Limburg de financiering overneemt? 
Immers heeft de provincie unaniem een motie hiervoor aangenomen2. 

 
2. Is het juist dat de kosten voor het in stand houden van het AED Alert door Stichting 

Hartslag ‘slechts’ 2500 euro bedragen? Zo nee, wat zijn de kosten dan wel? 
 

3. Deelt u de mening van de SP dat het slechts enkele jaren operationeel houden van 
een project als AED Alert niet alleen desinvesteren is maar ook demotiverend is voor 
de (100) vrijwilligers? Zo nee, waarom niet? 

 
4. Hoe moeten we het stopzetten van AED Alert zien ten opzichte van de uitspraken 

van burgemeester Bruls in de oordeelsvormende vergadering op 12-10-2011 
(bevestigd en kracht bijgezet in de besluitvormende raadsvergadering op 26-10-
2011) dat hij zou willen zien dat dit AED-project in de hele regio zal worden uitgerold? 

 
5. Projecten als in Arcen, Lomm en Velden lopen door het hele land, provincie en regio. 

Mensen waarderen de inzet van de vrijwilligers en de verantwoordelijkheid die deze 
mensen nemen. Als u niet langer dit project wilt financieren en er geen middelen zijn 
van andere partijen, is dan deze keuze puur ingegeven door financiële overwegingen 
of zijn er ook andere redenen om met dit project te stoppen? Zo ja, welke redenen? 

 
Hulp bij een reanimatie die later ter plaatse komt dan mogelijk was geweest kan 
vanzelfsprekend resulteren in overlijden of ernstiger blijvend letsel dan dat een reanimatie 
wel sneller gestart kan worden. In het laatste geval zijn de kosten van zorg groter dan bij een 
snellere interventie. Die zorgkosten komen nu ten laste van de verzekeraar maar ook van 
bijvoorbeeld het WMO-budget van gemeenten.  

6. Bent u bereid om in overleg te treden met zorgverzekeraars en tevens te kijken of er 
binnen het lokale zorgbudget ruimte is voor het behouden en uitbreiden van 
financiering van een AED-traject (toegezegde uitrol) voor de hele gemeente Venlo? 

 
In afwachting van uw schriftelijke beantwoording binnen de daarvoor gestelde termijn,  
Met vriendelijke groet, fractie SP-Venlo,  
Alexander Vervoort en Ton Heerschop 

                                                             
1 Website L1, 03-02-2012,’AED Alert in gevaar’: http://www.l1.nl/nieuws/170453-aed-alert-gevaar 
2 http://portal.prvlimburg.nl/psonline/documenten/93235/%28Ontwerp%29besluit_Initiatiefvoorstel.doc 
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